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P R O T O K Ó Ł  Nr LIII/14  

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

odbytej w dniu 31 marca 2014r. 

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia:  13: 00 

Godzina zakończenia: 15: 30 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa - Pan 

Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest  

12 radnych, czyli ustawowa większość do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1b do niniejszego protokołu. 
Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości : 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Laszkiewicza, 

- Z-ca Burmistrza –Dorota Bekier, 

- Skarbnika – Panią Małgorzatę Prasek, 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego. 

 

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa – Pan Ryszard Gubernat    

1. Otwarcie sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 

6. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie dofinansowania 

realizowanej przez Towarzystwo Budownictwa Społecznego „TBS” Spółka z 

o.o. z siedzibą w Kamiennej Górze inwestycji „Budowa budynku w 
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Mieroszowie przy ul. Przelotnej z przeznaczeniem na cele mieszkalno- 

usługowe”. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian  

do budżetu gminy Mieroszów na 2014r.  

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XXXVI/223/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 września 2013r.  

w sprawie wieloletniego planu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

gminy w latach 2012-2017. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody  

na wyodrębnienie w budżecie Gminy Mieroszów na 2015r. środków 

stanowiących fundusz sołecki. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia regulaminu 

przyznawania tytułu „Mecenas Roku Ziemi Mieroszowskiej”. 

12. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w zakresie 

prawidłowości i celowości wydatkowania środków z funduszu remontowego za 

mienie gminne oraz opłaty za administrowanie tym mieniem przez Spółkę 

ZGKiM ”Mieroszów” w 2013r.  

13. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

14. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

15. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat poinformował, że 

protokół został sporządzony w terminie i wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Miejskiej. Do dnia dzisiejszego nikt nie zgłaszał uwag. 

 

Protokół z LII sesji Rady Miejskiej z dnia 26 lutego 2014r. został przyjęty  

12 głosami „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymującymi się”. 
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Ad.4.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – 

zapytania Radnych omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

  

W odniesieniu do pkt 4  w zakresie Rozwoju, Promocji i Oświaty Radna – Pani 

Justyna Pichowicz zwróciła się z prośbą o przybliżenie zagadnień związanych z 

utworzeniem Stowarzyszenia Strefa MTB Sudety. 

 

Radna – Pani Maria Chmielnicka zwróciła się z pytaniem czego ma dotyczyć 

Zarządzenie w sprawie zasad przyjmowania w roku szkolnym 2014/2015 dzieci do 

publicznego przedszkola, oddziału przedszkolnego w publicznych szkołach 

podstawowych, publicznego gimnazjum, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Mieroszów. 

 

W odniesieniu do pkt. 3 w zakresie Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji i 

Ochrony Środowiska Radna – Pani Maria Chmielnicka zwróciła się z pytaniem 

czy na placu zabaw przy ul. Żeromskiego zostanie ponownie zamontowana 

zjeżdżalnia. 

 

Radny – Pan Ryszard Sierakowski odnosząc się do pkt. jw. zwrócił się z 

pytaniem czy również plac zabaw przy ul. Mickiewicza zostanie doposażony w 

nowe urządzenia. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem czy już wiadomo jaka 

jest decyzja Starostwa w sprawie dofinansowania transportu zbiorowego tzw. 

„czerwonych autobusów” 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu. 
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Ad.5.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu.  

 

Na sesję Rady Miejskiej przybył Radny – Pan Michał Sowa. Stan obecnych 13. 

 

Ad.6.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny – Pan Robert Gałązka zwrócił się z pytaniem czy  tzw. „plac Romana” 

obok przystanku autobusowego na ul Wałbrzyskiej zostanie przywrócony. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz  zwróciła się z pytaniem kiedy rozpocznie się 

porządkowanie ulic w Sokołowsku  przez pracowników zatrudnionych w ramach 

prac społeczno – użytecznych. 

 

Radna – Pani Anna Macuk zwróciła się z prośbą o przeprowadzenie remontu 

cząstkowego drogi bocznej w Unisławiu Śląskim.  

Ponadto Pani Radna zauważyła, że miał być przeprowadzony remont mostu  

w Unisławiu. Na jakim etapie jest ta sprawa ? 

 

Radna – Pani Dorota Błażejowska zwróciła się z pytaniem jaka inwestycja jest 

realizowana na placu obok starej cegielni na ul. Sportowej. 

 

Radna – Pani Agnieszka Mądrzak – Wendycz zwróciła się z pytaniem ilu 

pracowników byłego Zespołu Obsługi Szkół zatrudnionych zostało w Urzędzie 

Miejskim. 

 

Radny – Pan Ryszard Sierakowski zwrócił się z pytaniem co z tarasem nad rzeką 

przy ul. Mickiewicza, czy ZGKiM będzie go remontował. 

 



 5 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem co z remontem 

nawierzchni ul. Osiedle w Sokołowsku. 

 

Radny – Pan Mieczysław Wujda zauważył, że przy samej wiacie przystankowej  

w Sokołowsku brakuje chodnika. 

Ponadto Radny zwrócił uwagę na konieczność usunięcia złamanego drzewa przy 

wjeździe do Sokołowska oraz zauważył, że w Sokołowsku na pętli nie świeci jedna 

lampa. 

 

Radna – Pani Dorota Nagórna czy przy Domu Dziecka w Nowym Siodle został 

ustawiony pojemnik na szkło. 

 

Ad.7.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie dofinansowania 

realizowanej przez Towarzystwo Budownictwa Społecznego „TBS”  

Spółka z o.o. z siedzibą w Kamiennej Górze inwestycji „Budowa budynku  

w Mieroszowie przy ul. Przelotnej z przeznaczeniem na cele mieszkalno- 

usługowe” omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz 

informując, że Uchwałą Nr XXXV/163/09 z dnia 27 marca 2009r. Rada Miejska 

Mieroszowa zdecydowała o wniesieniu do TBS Kamienna Góra sp. z o.o aportu w postaci 

nieruchomości gruntowych tj. działkach nr 353/25 o powierzchni 175m2 i nr 310/3  

o powierzchni 238 m2 położonych w Mieroszowie z przeznaczeniem na realizację 

budownictwa mieszkaniowego.  

TBS zamierza rozpocząć w 2014r. realizację budowy budynku z 13 lokalami 

mieszkalnymi i częścią użytkową w parterze. Budynek zlokalizowany jest przy  

ul. Przelotnej w Mieroszowie.  

Finansowanie realizacji takiej inwestycji odbywa się przy udziale środków kredytowych  

z Banku Gospodarstwa Krajowego. Jednakże we wniosku kredytowym spółka 

zobowiązana jest wskazać źródła finansowania inwestycji mieszkaniowej. W przypadku 

wkładu finansowego Gminy dokumentem potwierdzającym jej udział w finansowaniu jest 

stosowna uchwała Rady Gminy. Dlatego też niezbędne jest podjecie niniejszej uchwały.   

  

Na sesję Rady Miejskiej przybył Radny – Pan Piotr Brzęcki. Stan obecnych 14. 
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała,  

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w 

tym punkcie. 

Następnie Przewodniczący zwrócił się z pytaniem kiedy Radni będą mogli 

zapoznać się z projektem porozumienia, które TBS Kamienna Góra podpisze  

z gminą Mieroszów. 

 

Burmistrz Mieroszowa odpowiadając na powyższe pytanie zauważył,  

że porozumienie zostanie przygotowane dopiero po podjęciu przez Radę uchwały. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LIII/258/14 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 marca 2014r. w 

sprawie dofinansowania realizowanej przez Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego „TBS” Spółka z o.o. z siedzibą w Kamiennej Górze inwestycji 

„Budowa budynku w Mieroszowie przy ul. Przelotnej z przeznaczeniem na cele 

mieszkalno- usługowe” została podjęta 12 głosami „za”, 0 „przeciw”, 2 

„wstrzymującymi się”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu. 

 

Ad.8.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia 

zmian do budżetu gminy Mieroszów na 2014r. omówiła Skarbnik Gminy – 

Pani Małgorzata Prasek informując, że podstawą dokonania zmian w budżecie 

jest informacja od Ministra Finansów o ostatecznych kwotach poszczególnych 

części subwencji ogólnej. Część oświatowa subwencji ogólnej dla Gminy 
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Mieroszów na 2014r. została zmniejszona o kwotę 127.952,00 zł, rozdział 75801 

Część oświatowa subwencji ogólnej dla jst § 2920  Subwencje ogólne z budżetu 

państwa. Jednocześnie po stronie wydatków został zmniejszony plan rezerwy 

celowej na nieprzewidziane wydatki w oświacie w wysokości 67 000,00 zł 

Dodatkowo plan w wysokości 60.952,00 zł został proporcjonalnie zmniejszony we 

wszystkich jednostkach oświatowych. 

W związku ze zwiększonymi wpływami z tytułu opłat za wydawanie zezwoleń na 

sprzedaż alkoholu i niewykorzystaniem ich w całości w roku 2013 obecnie 

zwiększa się dochody z tego tytułu w rozdziale 75618 Wpływy z innych opłat 

stanowiących dochody jst na podstawie ustaw § 0480 Wpływy z opat za 

zezwolenia na sprzedaż alkoholu o kwotę17. 13.252,00 zł. Kwotę tą przeznacza się 

na wydatki w rozdziale 85154 Przeciwdziałanie alkoholizmowi związane z 

zadaniami z zakresu Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. 

Zostały uruchomione środki z rezerwy celowej w wysokości 800,00 zł i 

zmniejszony plan wydatków w rozdziale 75818 Rezerwy ogólne i celowe. Kwota 

ta zostanie wykorzystana w rozdziale 85415 Pomoc materialna dla uczniów § 3240 

Stypendia dla uczniów na wypłatę przyznanych zgodnie z Uchwałą Nr LI/252/14 

Rady Miejskiej Mieroszowa stypendium za wyniki w nauce i wybitne osiągnięcia 

uczniom uczęszczającym do szkół podstawowych i gimnazjum na terenie gminy 

Mieroszów. 

Zmiana w rozdziale 90001 Gospodarka ściekowa i ochrona wód dotyczy zmiany 

czwartej cyfry paragrafu, ponieważ błędnie przyjęto § 6095 Wydatki inwestycyjne 

jednostek budżetowych, a prawidłowy jest § 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych. 

Powyższe zmiany po stronie dochodów i wydatków są niezbędne do 

przeprowadzenia w budżecie gminy, co jest wyłączną kompetencją organu 

stanowiącego, w związku z powyższym podjęcie uchwały w przedmiotowej 

sprawie jest uzasadnione. 
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

negatywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, że po posiedzeniu Komisji Ogólnej i po 

rozmowach z Panią Skarbnik zaproponował, żeby złagodzić sytuację placówek 

oświatowych w związku z projektem uchwały i w miesiącu kwietniu zostanie 

rozwiązana rezerwa ogólna w kwocie 31 tys. zł z przeznaczeniem na wydatki 

niezbędne w placówkach oświatowych czyli średnio po 6 tys. zł na te cele, które 

dyrektorzy uznają za najważniejsze. Poza tym w przedłożonym projekcie jest 

uruchomienie rezerwy celowej. Pierwotnie było 800 zł, w tej chwili po sugestiach 

przedstawionych na Komisji jest to kwota 4 tys. zł jeśli chodzi o wypłacenie 

stypendiów dla uczniów za pierwszy semestr. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, że część rezerwy celowej, którą 

utworzyli Radni z przeznaczeniem na nieprzewidziane wydatki w oświacie, które 

miały być również przekazane na remont toalet w szkole podstawowej w 

Mieroszowie pozostawić bez zmian. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz przypomniał, że została 

uzgodniona również w budżecie rezerwa, 0,4% subwencji oświatowej – wydatki 

nieprzewidziane w oświacie. W ramach naboru wniosków, zostaną złożone dwa 

wnioski dla szkoły podstawowej w Mieroszowie. Jedna część dotyczy doposażenia 

w związku z uruchomieniem klas dla sześciolatków i drugie dotyczące remontu 

pomieszczeń sanitarnych. 
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Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, że decyzję o rozwiązaniu rezerwy 

celowej można przesunąć w czasie. Jeżeli rzeczywiście się okaże, że  te środki 

będą w ramach budżetu państwa, to wtedy Rada może tą rezerwę rozwiązać. 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, że Rada nie może się wstrzymać ponieważ 

wpłynęła decyzja Ministra Finansów i to jest zmniejszenie dochodów gminy 

Mieroszów o kwotę ponad 127 tys. zł. W związku z tym musi być podjęta uchwała 

o zmniejszeniu dochodów budżetu gminy i tutaj nie ma innej możliwości. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, że są inne pozycje budżetowe, z 

których można przenieść wydatki. 

 

Burmistrz Mieroszowa zauważył, że trudno było przewidzieć jaka będzie 

ostateczna kwota subwencji oświatowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem do Burmistrza 

Mieroszowa o jakiej kwocie jest mowa we wniosku, który został wysłany do 

ministerstwa. 

 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier poinformowała, że ten 

wniosek, który będzie dotyczył remontu toalet Pani Dyrektor dopiero przygotuje, 

bo jest możliwość pozyskania środków, ale na dzisiaj trudno powiedzieć jaka to 

będzie kwota, natomiast jest gotowy wniosek na doposażenie klas przewidzianych 

dla sześciolatków. 

 

Radny – Pan Mieczysław Wuja zauważył, że niezależnie od tego czy ten wniosek 

przejdzie  i tak gmina będzie musiała dopłacić bo nie będzie dofinansowania w 

100%. Dlatego  rezerwa celowa na nieprzewidziane wydatki w oświacie powinna 

zostać. 
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Z-ca Burmistrza Mieroszowa zauważyła, że ten rodzaj wniosków nie jest 

uzależniony od jakiegoś procentowego udziału gminy. To są zupełnie inne środki 

niż dofinansowania, gdzie należy wykazać się udziałem własnym w jakimś 

procencie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że nie przyjęcie tego projektu 

uchwały wiąże się z nie wypłaceniem stypendiów uczniom, ponieważ jest to 

integralna część uchwały, chyba że zgodnie z tym o co wnioskowała Radna – Pani 

Pichowicz pozostawić w tym projekcie tylko stypendia i nad tym głosować. 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, że jeżeli Radni uważają, że remont toalet  

w szkole jest sprawą najważniejszą to z rezerwy ogólnej zostanie przeznaczona 

kwota na pokrycie całości remontu, nie rozdzielając tego na poszczególne  

placówki tylko w całości na szkołę podstawową w Mieroszowie. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zaproponowała, żeby zrezygnować w tym roku 

z kupna wozu strażackiego. 

 

Burmistrz Mieroszowa odnosząc się do powyższej propozycji poinformował, że 

sprawa zakupu jest już w trakcie realizacji. Wpłynęła decyzja z Krajowego 

Systemu, gmina otrzymała na ten cel 150 tys. zł. Obecnie rozstrzygane są sprawy 

finansowania tego wozu z innych źródeł np. z Zarządu Ochrony Środowiska, z 

Urzędu Marszałkowskiego. 

 

Radny – Pan Henryk Mizera zauważył, że należałoby podjąć projekt uchwały 

przedłożony przez Pana Burmistrza ponieważ zostały już wszczęte procedury, a w 

między czasie Burmistrz na pewno jakieś środki znajdzie na realizację zadań, które 

były przewidziane z rezerwy celowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 min. przerwy. 
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Po przewie Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz oświadczył, że jeżeli Radni 

podejmą przedłożony projekt uchwały, to zostanie rozwiązana rezerwa ogólna, z 

której zostanie dołożona kwota do oświaty. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy Mieroszów na 2014r. 

została odrzucona 8 głosami „przeciw”, 4 „wstrzymującymi się”, 2 „za”. 

 

Przeciw podjęciu uchwały głosowali Radni : Dorota Błażejowska, Maria 

Chmielnicka, Agnieszka Kozłowska, Anna Macuk, Justyna Pichowicz, Ryszard 

Sierakowski, Michał Sowa, Mieczysław Wujda. 

 

Za podjęciem uchwały głosowali Radni : Henryk Mizera, Dorota Nagórna. 

 

Wstrzymali się od głosu Radni : Piotr Brzęcki, Robert Gałązka, Ryszard Gubernat, 

Agnieszka Mądrzak – Wendycz. 

 

Ad.9.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XXXVI/223/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 września 2013r.  

w sprawie wieloletniego planu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

gminy w latach 2012-2017 omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz, informując że na podstawie art. 4 ust. 1 i ust 2 oraz art. 22 Ustawy z 

dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie 

gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego (tj. Dz. U. z 2005 r. Nr 31, poz. 266, Nr 86, 

poz. 602, Nr 94, poz. 657,  Nr 167, poz. 1193, Nr 249, poz. 1833, z 2007 r. Nr 128, 

poz. 902, Nr 173, poz. 1218, z 2010 r. Nr 3, poz. 13 i z 2011 r. Nr 224, poz. 1342) 
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Gmina zobowiązana jest do wydzielenia części lokali, które przeznacza się na 

wynajem jako lokale socjalne. 

Zasady przydziału lokalu socjalnego szczegółowo określa § 4. Uchwały  

Nr XXII/97/08 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31.03.2008  r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Mieroszów, który mówi: 

1. Lokal socjalny może być oddany w najem na czas oznaczony osobie, której 

średni miesięczny dochód na jednego członka gospodarstwa domowego w okresie 

trzech miesięcy poprzedzających datę złożenia wniosku o najem lokalu nie 

przekracza 75% kwoty najniższej emerytury w gospodarstwie jednoosobowym i 

50% w gospodarstwie wieloosobowym. 

2. Przepisy § 3 ust. 2-4 stosuje się odpowiednio. 

3. Umowy najmu lokali socjalnych zawiera się na okres nie dłuższy niż 3 lata. 

4. Najem lokalu socjalnego zostaje przedłużony na wniosek najemcy na 

kolejny okres, jeżeli najemca ubiegający się o przedłużenie umowy nadal spełnia 

kryteria uzyskania lokalu socjalnego. 

5. Z osobami, które po upływie terminu umowy najmu lokalu socjalnego 

utraciły uprawnienia do dalszego jego zajmowania z powodu przekroczenia 

dochodu określonego w ust. 1, Gmina Mieroszów zawiera umowę najmu na czas 

nieoznaczony dotychczas zajmowanego lokalu, po uprzednim wyłączeniu go z 

wykazu lokali socjalnych. 

6. Decyzje w sprawie przekwalifikowania lokali z socjalnego na mieszkalny  

i odwrotnie podejmuje Burmistrz Mieroszowa. 

Z uwagi na fakt, iż najemca lokalu położonego przy ul. Głównej 19/2 w 

Sokołowsku nie uzupełnił wniosku o przedłużenie umowy najmu lokalu socjalnego 

o dochody wszystkich pełnoletnich osób zamieszkujących w lokalu niemożliwe  

jest zweryfikowanie wniosku pod kątem uprawnień do lokalu socjalnego.  

Mając na względzie powyższe zachodzi konieczność wykreślenia z  wykazu lokali 

socjalnych, stanowiącego załącznik do wspomnianej Uchwały, lokalu przy  

ul. Głównej 19/2 w Sokołowsku.  
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej poinformowała, że projekt uchwały był 

omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Uchwała Nr LIII/259/14 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 marca 2014 roku w 

sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/223/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 

września 2013r. w sprawie wieloletniego planu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy w latach 2012-2017 została podjęta 14 głosami „za”  

(jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.10.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia 

zgody na wyodrębnienie w budżecie w budżecie Gminy Mieroszów na 2015r. 

środków stanowiących fundusz sołecki omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Laszkiewicz, informując że zgodnie z art. 2 ust. 1 i 3 ustawy z dnia 21 

lutego 2014 roku o funduszu sołeckim (Dz. U. z dnia 12 marca 2014 poz. 301), 

Rada rozstrzyga o wyodrębnieniu w budżecie gminy środków stanowiących 

fundusz sołecki, podejmując stosowną uchwałę, w której wyraża zgodę lub nie 

wyraża zgody na wyodrębnienie funduszu. 

 Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym w ramach Gmin 

możliwe jest tworzenie jednostek pomocniczych. Sołectwa co do zasady są jednym  

z najmniejszych jednostek pomocniczych o najsilniejszych więzach łączących 

mieszkańców. Uwzględniając istotną rolę społeczności wsi w zaspokajaniu 

podstawowych potrzeb społecznych, zasadnym wydaje się zapewnienie przyznania 

określonych środków finansowych na ten cel. Tym samym uchwała ta da duży 

bodziec prorozwojowy terenów wiejskich.  
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Uchwała Nr LIII/260/14 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 marca 2014r. w 

sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie  w budżecie Gminy Mieroszów na 

2015r. środków stanowiących fundusz sołecki została podjęta 14 głosami „za”  

( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu. 

 

Ad.11.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyj ęcia 

regulaminu przyznawania tytułu „Mecenas Roku Ziemi Mieroszowskiej” 

omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, informując  

że mając na uwadze art.18 ust. 1 z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

(Dz. U. z 2013 r., poz. 594, poz. 645 i poz. 1318) Rada Miejska Mieroszowa 

ustanowiła tytuł: „Mecenas Roku Ziemi Mieroszowskiej” w celu nagrodzenia 

osób fizycznych i prawnych, które wspierają działalność Gminy Mieroszów  

w realizacji jej zadań statutowych, kształtują pozytywne postawy społeczne i 

wnoszą bezinteresowny wkład rzeczowy,  bądź pracę na rzecz rozwoju i promocji 

Gminy Mieroszów.  

Ponadto Burmistrz Mieroszowa poinformował o zmianach zaproponowanych na 

ostatniej Komisji. 
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na Komisji i został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje  

w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Uchwała Nr LIII/261/14 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 marca 2014r. w 

sprawie przyjęcia regulaminu przyznawania tytułu „Mecenas Roku Ziemi 

Mieroszowskiej” została podjęta 14 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.12.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej  

w zakresie prawidłowości i celowości wydatkowania środków z funduszu 

remontowego za mienie gminne oraz opłaty za administrowanie tym mieniem 

przez Spółkę ZGKiM ”Mieroszów” w 2013r. omówiła Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje  

w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji 

 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w zakresie 

prawidłowości i celowości wydatkowania środków z funduszu remontowego  

za mienie gminne oraz opłaty za administrowanie tym mieniem przez Spółkę 

ZGKiM ”Mieroszów” w 2013r. stanowi załącznik nr 9 do tego protokołu. 
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Ad.13.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował,  

że odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji udzielił na bieżąco. 

 

Ad.14.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Justyny Pichowicz dotyczące informacji na temat 

inicjatywy w sprawie spotkania Stowarzyszenie MTB Sudety odpowiedzi udzielił 

Burmistrz Mieroszowa, informując że jest to inicjatywa Stowarzyszenia 

Miłośników Głuszycy, które zaproponowało rozszerzenie tras MTB. 

Stowarzyszenie zainicjowało rozszerzenie tych tras z uwzględnieniem gminy 

Mieroszów, Gminy Walim i Stowarzyszenie Gmin Gór Sowich. To spotkanie było 

formalnym spotkaniem założycielskim tego Stowarzyszenia. W tej chwili trwa 

procedura sądowa jeżeli chodzi o rejestrację. Celem Stowarzyszenia będzie przede 

wszystkim zajmowanie się utrzymywaniem tras MTB, organizowaniem imprez. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Marii Chmielnickiej  czego ma dotyczyć Zarządzenie 

w sprawie zasad przyjmowania w roku szkolnym 2014/2015 dzieci do publicznego 

przedszkola, oddziału przedszkolnego w publicznych szkołach podstawowych, 

publicznego gimnazjum, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Mieroszów odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa, informując że przekaże 

Pani Radnej ksero tego Zarządzenia. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Marii Chmielnickiej  w sprawie przeglądów 

technicznych placów zabaw odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa, 

informując że gmina jest pod rygorem przepisów, w związku z ustawą, która 

nadała uprawnienia dla Powiatowych Inspektorów Nadzoru Budowlanego i gmina 

musi corocznie, przed sezonem dokonywać przede wszystkim przeglądu i oceny 

wszystkich urządzeń na placach zabaw i wyrugowywać urządzenia, które stwarzają 

zagrożenia. W związku z tym takie działania na wszystkich placach zabaw 
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znajdujących się na terenie gminy zostały przeprowadzone. Pozostaje kwestia 

uzupełnienia placów zabaw w nowy sprzęt, ale to stanie się dopiero po analizie z 

Panią Skarbnik co w tym budżecie będzie możliwe do zrealizowania. 

Ponadto Burmistrz Mieroszowa zaznaczył, że powyższa odpowiedź dotyczy 

również pytania Radnego – Pana Ryszarda Sierakowskiego. 

Na pytanie Radnego – Pan Robert Gałązka czy  tzw. „plac Romana” obok 

przystanku autobusowego na ul Wałbrzyskiej zostanie przywrócony odpowiedzi 

udzielił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, informując, że 

podobnie jak wcześniej została dokonana ocena urządzeń zamontowanych na tym 

placu i zostały one zdemontowane, ale jest to teren, do którego mieszkańcy już się 

przyzwyczaili, więc prawdopodobnie inne ławki zostaną tam zamontowane. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Justyny Pichowicz kiedy rozpocznie się 

porządkowanie ulic w Sokołowsku  przez pracowników zatrudnionych w ramach 

prac społeczno – użytecznych odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa 

informując, że gmina realizuje utrzymanie porządku w ramach robót publicznych i 

prac społeczno – użytecznych. Akcja porządkowa na terenie Sokołowska jest 

zaplanowana na przyszły tydzień. 

 

W związku z prośbą  Radna – Pani Anna Macuk  o przeprowadzenie remontu 

cząstkowego drogi bocznej w Unisławiu Śląskim oraz z związku z uwagą, że miał 

być przeprowadzony remont mostu w Unisławiu, Burmistrz Mieroszowa 

poinformował, że w tym zakresie poszło wystąpienie do oddziału dolnośląskiego 

Dyrekcji Generalnej Dróg Krajowych i Autostrad z zapytaniem, w związku  

z koniecznością przebudowy dwóch mostów w Unisławiu Śląskim. Druga sprawa 

dotyczy dokumentacji technicznej na uzyskanie pozwolenia na przebudowę tych 

mostów. Z ostatnich rozmów z oddziałem wynika, że nie jest zakończona 

procedura dokumentacyjna ponieważ nie zostały zakończone uzgodnienia  

z właścicielami nieruchomości, które są konieczne przy przebudowie tych mostów. 

Jeżeli chodzi o remont nawierzchni, to zostało wysłane wystąpienie do Prezesa 
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KSS Bartnica z prośbą o udostępnienie odpowiedniej mieszanki, którą zostaną 

uzupełnione dziury w nawierzchni.  

 

Na pytanie Radnej – Pani Doroty Błażejowskiej jaka inwestycja jest realizowana 

na placu obok starej cegielni na ul. Sportowej, odpowiedzi udzielił Burmistrz 

Mieroszowa, informując że trzeba to będzie sprawdzić ponieważ w gminie nie ma 

wiedzy na ten temat, a teren należy do zakładu produkcyjnego ZEBRA. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Agnieszki Mądrzak – Wendycz ilu pracowników 

byłego Zespołu Obsługi Szkół zatrudnionych zostało w Urzędzie Miejskim 

odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa, informując że Urząd zatrudnił trzech 

pracowników na pełny etat i dwie panie, które są zatrudnione na umowę zlecenie 

do opieki nad dojeżdżającymi uczniami.  

 

Na pytanie Radnego – Pana Ryszarda Sierakowskiego  co z tarasem nad rzeką 

przy ul. Mickiewicza, czy ZGKiM będzie go remontował odpowiedzi udzielił 

Burmistrz Mieroszowa, informując że na ten temat zostało przekazane wyjaśnienie 

wspólnoty mieszkaniowej. Te wsporniki są integralną częścią budynku, to jest 

element konstrukcyjny budynku i jest to w gestii wspólnoty. 

 

W uzupełnieniu powyższej odpowiedzi Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier 

poinformowała, że pomiędzy granicą nieruchomości a działką RGZW czyli rzeką 

Ścinawką nie ma żadnego innego zarządcy. Te granice się łączą, czyli to, co należy 

do wspólnoty graniczy z działką RGZW, a element, który jest nad wodą jest 

nieodłączną częścią budynku. Stąd sfinansowanie tego remontu należy do 

wspólnoty. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Justyny Pichowicz co z remontem nawierzchni ul. 

Osiedle w Sokołowsku i schodów do świetlicy odpowiedzi udzielił Burmistrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, informując że jeśli chodzi o schody do 

świetlicy, to tam sprawa rozstrzyga się o wykonanie remontu czy przebudowy 
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muru oporowego. W tym przedmiocie było ponowne wystąpienie do RGZW, ale 

nie ma jeszcze odpowiedzi. Jeżeli chodzi o remont nawierzchni ul. Osiedle, to 

gmina na razie ogłosiła przetarg na wykonanie nawierzchni ul. Słonecznej i 

Łąkowej, po wpłynięciu ofert i oszacowaniu kosztów zostaną przeanalizowane 

środki, które są zabezpieczone na remonty bieżące i wtedy zapadnie decyzja, co 

zostanie wykonane.   

 

Radny – Pan Mieczysław Wujda zauważył, że przy samej wiacie przystankowej  

w Sokołowsku brakuje chodnika. 

Ponadto Radny zwrócił uwagę na konieczność usunięcia złamanego drzewa przy 

wjeździe do Sokołowska oraz zauważył, że w Sokołowsku na pętli nie świeci jedna 

lampa. 

 

W związku z powyższymi uwagami Burmistrz Mieroszowa poinformował, że 

brakujący kawałek chodnika na przystanku w Sokołowsku zostanie wykonany w 

ramach remontów, ten kawałek zostanie wykonany z kostki. Jeśli chodzi o drzewo 

to zostanie wykonany przegląd. Brak oświetlenie przy pętli autobusowej zostanie 

zgłoszony do Zakładu Energetycznego. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Doroty Nagórnej czy przy Domu Dziecka w Nowym 

Siodle został ustawiony pojemnik na szkło odpowiedzi udzielił Burmistrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, informując że gmina nie może postawić 

takiego pojemnika ponieważ są gniazda do segregacji odpadów.  

 

W uzupełnieniu Z-ca Burmistrza Mieroszowa zauważyła, że Gminny Regulamin 

utrzymania czystości decyduje o tym, że tylko w gniazdach stoją pojemniki na 

odpady szklane a na nieruchomościach tylko na odpady suche i zmieszane.   

 

Na pytanie Radnej – Pani Justyny Pichowicz czy Starosta odniósł się do wniosku 

gminy w sprawie dofinansowania przedłużenia komunikacji miejskiej z 

Wałbrzycha do Mieroszowa odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa 
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informując, że taka informacja jeszcze nie została przekazana, ale decyzja zapadnie 

dopiero na sesji Rady Powiatu.  

  

Ad.15.Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat zapoznał Radnych z 

korespondencją, która wpłynęła do Biura Rady : 

- wykaz zwolnień i umorzeń podatków od nieruchomości z jednostek 

organizacyjnych gminy, 

- pismo mieszkańców Sokołowska w sprawie godzin posiedzeń Komisji i sesji. 

Radna – Pani Justyna Pichowicz odnosząc się do powyższego zauważyła, że 

wielokrotnie z Radną – Panią Katarzyną Wolską organizowała spotkania z 

mieszkańcami Sokołowska, zawsze były to dyżury w godzinach popołudniowych 

około godz. 17, więc była możliwość udziału w tych spotkaniach i wypowiadania 

się. Niestety po pierwszych dwóch latach można było zauważyć, że nie ma 

żadnego zainteresowania wśród mieszkańców. Te spotkania są organizowane 

nadal, ale już nie tak często. 

- Obwieszczenie Wojewody Dolnośląskiego w sprawie ilu radnych jest 

wybieranych w poszczególnych miastach w województwie dolnośląskim, 

- pismo Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Sokołowsku dotyczące prośby o 

rozważenie możliwości sponsorowania nagród na Międzynarodowy Festiwal 

Piosenki Przedszkolnej, który odbędzie się 15 maja br. 

 

Ad.16.Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Rady Miejskiej 

zamknął LIII sesję Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała : 

Agnieszka Podgórska. 

 

 


